Commercialization

The role of SVTC, a technology services company, is to be the bridge between the lab and fab in enabling customers to bring novel silicon technologies and products to market in the nanotechnology era. Our model provides a cost-competitive process development infrastructure in a manufacturing-like fab environment, enabling the accelerated commercialization of proof of concepts into real, manufacturing-ready technology solutions. 

Under the SVTC business model, customers can acquire development time, capability and process engineering support in a commercially oriented, open-access facility. Services are provided with a focus on accelerated cycle time, without the requirement to share IP and are geared towards maximizing our customer's capital efficiency by offering cost effective solutions.

Development
SVTC provides its development customers access to two state-of-the-art, IP-secure development fabs - in San Jose, California, and Austin, Texas - with a full complement of 200 mm (8-inch) and 300 mm (12-inch) advanced CMOS and MEMS fabrication equipment, designed to speed the development of novel silicon technologies . To learn more about our Development Services, click here.
SVTC maintains two state-of-the-art 8-inch (200 mm) development foundries operating 24x7, capable of full-flow CMOS fabrication and MEMS fabrication. In addition, the two facilities host 12-inch (300 mm) equipment capable of advanced lithography and Cu BEOL. At SVTC's facilities, customers can develop and commercialize their novel silicon ideas in an IP-secure environment.

Through superior cycle times, cost-effective development and faster time to revenue, SVTC delivers operational excellence and accelerates the commercialization of innovative technologies. With a rigorous approach to quality, safety and scrupulously maintained, customer-ready tools, SVTC's facilities represent development fabs like no other.

SVTC's customers are working in rapidly growing markets such as: 

· MEMS/MOEMS 

· Novel memory 

· Novel transistors 

· Biotechnology 

· Image sensors 

· High voltage 

· Analog 

· Power 

· Photovoltaics 

· Other novel semiconductor-based application 

Pilot Production
Pilot Production is an extension of development. SVTC's Pilot Production service enables customers to leverage their development effort in SVTC to accomplish the next step in commercialization. Pilot Production allows our customers to obtain a source of low to medium volume wafers on a baseline process flow that is documented and specified.. To learn more about our Pilot Production Service, click here.
Using Pilot Production service customers can accomplish one or all of the following

· Improve the manufacturing readiness of their technology including yield improvement to facilitate easier transfer to high volume manufacturing in future. 

· Obtain a source of wafers during transfer to high volume manufacturing fab & qualification

· Sample products on the baseline process flow to meet end-customer commitments without losing time in transfer to HVM

· Manufacture products for low volume applications

A stable fab environment & quality systems enables faster cycles of learning and decision making during the Pilot Production phase, as well as wafer deliveries shipments on a agreed upon schedule.  Customers get a committed ship date for the wafers based on the wafer processing start date and this enables customers to manage their overall project milestones.

The pre-requisite for Pilot Production is a frozen technology flow capable of being able to be run by SVTC operations without pre-determined engineering involvement, and a list of critical node measurements which will be used for SPC control. 

FastXfer
SVTC's FastXfer Service combines engineering skills, operating procedures and project management capabilities to enable faster and more reliable transfers into volume production.  To learn more about our FastXfer service, click here.

Enabling Services
SVTC's highly customize commercialization activities mean customers have access to the processes, electrical data, equipment, expertise and services needed to bring products to market - fast.  To learn more about all of our Enabling Services, click here.

Alliances
SVTC has established several key alliances with companies providing services to help accelerate our customer's path from concept to commercialization.  Through these associations, SVTC customers now have access to exclusive foundry partnerships, yield management capability and MEMS engineering support. To learn more about our Alliances, click here.

This strategic alliance expands the SVTC and TSMC ecosystem to enable more innovations by allowing customers, especially those who need special equipment, to develop products at SVTC and transfer smoothly to TSMC manufacturing.  Customers working at SVTC can utilize the FastXfer service for rapid transition to TSMC's high volume manufacturing without sacrificing quality or delaying time to revenue. 
Wafer Services

SVTC's Wafer Processing Services provide next-generation test wafers to equipment and materials suppliers. By providing an extensive product line with high standards, SVTC offers customers access to the latest materials and structures they need to solve complex development issues. SVTC's Wafer Processing Services helps drive new tool, material and process development.

Коммерциализация
SVTC, компания, оказывающая технологические услуги, играет роль моста между лабораторией и производством. Мы позволяем  заказчику переносить новые кремниевые технологии и изделия на рынок в эру нанотехнологий. Наша модель обеспечивает конкурентноспособную с точки зрения стоимости инфраструктуру разработки процессов в условиях среды, подобной производственной, ускоряя процесс коммерциализации от концепции  к реальному технологическому решению, готовому для производства. 

Благодаря бизнес-модели SVTC, заказчики могут выиграть во времени разработки, в ёмкости и получить поддержку в процессе разработки в коммерчески ориентированном производстве с открытым доступом. Акцент в наших услугах делается на сокращение времени цикла при отсутствии необходимости делиться интеллектуальной собственностью. Мы направлены на максимизацию эффективности капиталовложений наших заказчиков за счёт рентабельных решений.

Разработка
SVTC предоставляет заказчикам своих услуг по разработке доступ в современные фабрики, городов Сан-Хосе (Калифорния) и Остин (Техас) без опасности для интеллектуальной собственности и с полностью укомплектованным 200 мм (8-дюймовым) и 300 мм (12-дюймовым) современным оборудованием для производства КМОП-схем и МЭМС, обеспечивающим ускорение производства.
SVTC поддерживает две современных 8-дюймовых (200 мм) активно развивающихся фаундри-фабрики работающих 24 часа в сутки и 7 дней в неделю с полномаршрутным КМОП-производством и производством МЭМС. Кроме того, 12-дюймовое (300 мм) оборудование этих двух производств рассчитано на современную литографию и Cu BEOL. На производствах SVTC, заказчики могут разрабатывать и коммерциализировать свои инновационные идеи в кремнии в безопасной для интеллектуальной собственности среде.

Благодаря короткому времени цикла, рентабельности разработки и короткому времени перехода к прибыли, SVTC обеспечивает и ускоряет коммерциализацию инновационных технологий. При строгом подходе к качеству, безопасности, тщательном обслуживании и использовании инструментов, готовых к заказу, производства SVTC представляют фабрики для разработки, которых не могут предложить конкуренты.

Заказчики SVTC работают на быстро развивающихся рынках, таких, как: 

· MEMS/MOEMS 

· Инновационные типы памяти
· Инновационные транзисторы

· Биотехнология
· Сенсоры изображений
· Высоковольтные схемы
· Аналоговые схемы
· Мощные схемы
· Фотоэлектрические схемы
· Другие инновационные кремниевые решения 
Опытное производство
Опытное производство является дополнением к услугам разработки. Опытное производство SVTC позволяет сосредоточить усилия SVTC, чтобы совершить следующий шаг к коммерциализации. Опытное производство позволяет заказчикам получить источник пластины с кристаллами при низком – среднем объёме производства и базовом технологическом маршруте, который документирован и специфицирован.
Пользуясь услугами опытного производства, заказчики могут получить следующее:
· Увеличить степень готовности их технологии, включая увеличение выхода, чтобы обеспечить более лёгкий переход к большим объёмам производства в будущем. 

· Получить источник пластин с кристаллами в ходе перехода к крупносерийному производству и контроль качества
· Изделия-образцы в базовом техпроцессе для удовлетворения обязательств перед конечным пользователем без потерь времени при переходе к HVM
· Производственные изделия для малосерийных применений

Стабильная производственная среда и системы контроля качества обеспечивают ускоренные циклы изучения и принятия решений в период опытного производства, равно как и поставки пластин с кристаллами по согласованному графику.  Заказчики узнают обещанную дату поставки для пластин с кристаллами на основе даты начала производства, что даёт им лучшие возможности для планирования.

Предпосылкой для опытного производства являются замороженный технологический маршрут, запускаемый по операциям SVTC без предопределённых инженерных затруднений, и список критических измерений, использыемых для управления SPC. 
FastXfer
Услуги FastXfer фирмы SVTC комбинируют инженерные навыки, рабочие процедуры и управление процессами для достижения более быстрых и надёжных переходов к объёмной продукции.

Услуги по предоставлению возможностей
Индивидуальное проектирование в плане коммерциализации фирмы SVTC подразумевает, что клиенты имеют доступ к процессам, электрическим данным, оборудованию, опыту и услугам, необходимым для быстрого выхода изделий на рынок. 
Альянсы
SVTC установила несколько ключевых альянсов с компаниями, предлагающими услуги по ускорению пути наших заказчиков от концепции к коммерциализации.  При помощи подобных ассоциаций, заказчики SVTC теперь имеет доступ к  эксклюзивному фаундри-партнёрству, возможности управления выходом и поддержке инженерной разработки  МЭМС.
Этот стратегический альянс расширяет экосистему SVTC и TSMC, делаю возможными больше инноваций, давая возможность заказчикам, особенно, тем, кому нужно специальное оборудование, разрабатывать изделия на SVTC и гладко переносить их на производство TSMC.  Заказчики, работающие с SVTC, могут использовать услуги FastXfer для быстрого переноса на высокообъёмное производство TSMC, не жертвуя ни качеством, ни временем, необходимым до получения прибыли. 
Услуги по обработке пластин

Услуги SVTC обеспечивают тестовые пластины с кристаллами нового поколения для поставщиков оборудования и материалов. Предоставляя всесторонне развитую линейку с высокими стандартами, SVTC предлагает  заказчикам доступ к самым современным материалам и структурам, которые нужны им, чтобы решать комплексные задачи разработки. Услуги по обработке пластин SVTC обеспечивает управление новыми инструментами, материалами и разработкой процессов.
